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 Geçtiğimiz hafta VNL (FIVB Voleybol Kadınlar Uluslar Ligi) 2024 yılı ilk ayağı maçları Antalyada 

yapıldı. Malesef Kadın Milli Takımız açısından çok başarılı bir turnuva olmadı. Yazımda kadın milli 

takımımızın beklenen başarıyı elde edememe sebepleri üzerinde duracağım. 

 Öncelikle Voleybol Federasyonuna Çok önemli bir aksama olmadan bu mükemmel organizasyonu 

çok iyi düzenleyip yürüttüğü için bir voleybolsever olarak teşekkür etmeyi borç bilirim. Uluslar arası bir 

organizasyonu her yönüyle gerçekten çok iyi organize ettiler. 

Gelelim Milli Takmda Aksayan Yanlara: 

• Oyuncularımız yorgundu 

Oyuncularımız Zor bir sezonun ardından kısa bir dinlenme ve kısa bir hazırlık dönemi ile 

turnuvaya katıldılar. Türkiye Kadınlar voleybol ligi Dünyanın en zorlu ligi olarak değerlendirilmekte. Lig 

maçları, Avrupa kupaları, Playoff Maçlarını hiç dinlenmeden oynadılar. İlk rakibiniz olan Japonya’nın ligi 

biteli nerdeyse üç ay oldu oyuncuların lig bittikten dinlenme ve milli takım antrenmanlarına başlama için 

yeteri kadar süreleri vardı. Japonya takımının maçlara hazır olduğu her hallerinden belliydi. Yendiğimiz 

diğer rakiplerimizin ligleri ve takım sayıları ülkemize göre çok daha düşük düzeyde. Onlar da milli takımıza 

göre daha rahat bir sezon sonundan sonra turnuvaya katıldılar. Diğer rakibimiz olan İtalya playoff 

oynamış yorgun as oyuncularını dinlendirip daha pasif yorgun olmayan bir kadro ile karşımıza çıktı. 

• Turnuva hazırlık dönemi çok kısaydı 

Lig Playofları bittikten sonra toplanan takım 15 günlük çalışma ile maçlara çıktı (Antrenör santerelli 

İtalya playoffları yeni bittiği için bir hafta önce takıma katıldı)  

• Rakiplerimizin Paris Olimpiyatlarına katılabilmek için dünya sıralamasında kenilerini üst 

sıralara atmaları gerekiyor.  

Hollanda ve japonya şu haliyle olimpiyatlara katılamıyor. Bu nedenle acil galibiyetler alıp dünya 

sıralaması puanlarını yukarılara çıkartması gerekiyor. 

• Sakat oyuncularımız nedeniyle oyun düzenmiz bozuldu 

Kaptanımız Eda sakatlığından dolayı riske edilmedi ve oynatılmadı, Diğer ilk altı oyuncumuz Zehra 

yeni sakatlıktan çıktı bazı maçlarda oynadı ama fazla verimli olamadı. Bence omzunda hala bir sıkıntı var 

toplara vurmaya çekiniyor.  

Milli Takımı Artan Performans ile değerlendirmeyi uygun buluyorum. Bizim için Asıl Hedef 

Turnuva 2024 Paris Olimpiyat Oyunları, Olimpiyatlara yaklaşık iki ay var. Eğer Üst bir performansla 

başlasaydılar bu performansı olimpiyatlara kadar sürdürmek çok zor olacaktır.  

Antrenörler hedef turnuvaya göre takımlarının performans eğrisini düz bir çizgide artarak 

gitmesini isterler.  



Özetleyecek olursak:  

İyi bir turnuva geçirmedik. Oyuncularımız ve sistemimiz aksadı. Ama hedef turnuvamız Paris 

Olimpiyat Oyunlarıları olduğu için form tutmaya daha iki ay gibi süremiz var. Ben bu süre içinde takımın 

eksikleri giderip yine özlenen beklenen performansa ulaşacağını düşünüyorum. Alınan malubiyetler ve 

kötü oyunumuzun Geçen yıl sergilediğimiz başarılara karşılık Nazar boncuğu olmasını diliyorum. 

 


